

Valtio-opin opiskelijat ry:n kokous 1/2024

Aika: 30.1.2024 klo 17

Paikka: Beauvoir, Uusi Ylioppilastalo, Mannerheimintie 5

Paikalla: Emma Mileva, Lauri Vaara, Saara Silvennoinen, Viivi Kontinen, Senja Suomi, Liisa Mähönen, Anna Colussi, Sonia Antunovic, Nanna Rein, Anna Rummakko, Aino Puttonen, Eino Haase (poistui 18:00), Anna Hatunen, Pyry Lindström



- 1. Kokouksen avaaminen**
 - 1.1. Avataan kokous ajassa 17:05.
- 2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus**
 - 2.1. Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.
- 3. Kahden pöytäkirjantarkastajan valitseminen**
 - 3.1. Valitaan pöytäkirjantarkistajaksi Lauri Vaara.
 - 3.2. Varataan pöytäkirjantarkastajaksi Saara Silvennoinen.
- 4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen**
 - 4.1. Hyväksytään kokouksen työjärjestys.
- 5. Ilmoitusasiat ja posti**
 - 5.1. Toimintasuunnitelman tilanne
 - Toimintasuunnitelmat ovat valmiit.
 - 5.2. Vuosikokous
 - Vuosikokous pidetään helmikuussa.
- 6. Talous**
 - 6.1. Taloudellinen tilanne
 - Taloudellinen tilanne on hyvä.
 - 6.2. Ehdotetaan tilinkäyttö- ja verkkopankkioikeuksien antamista taloudenhoitaja Sonia Antunovicille xxxxxx-xxxx
 - Myönnetään tilinkäyttö- ja verkkopankkioikeudet.
- 7. Viestintä**
 - 7.1. Hallituksen esittelyt someen
 - Sovitaan hallituskuvausten ajankohta myöhemmin, sen jälkeen voidaan tehdä esittelyt.
 - 7.2. Yhteystietojen päivittäminen someen ja verkkosivuille
 - Yhteystiedot on päivitetty.
- 8. Opintoasiat**
 - 8.1. Joryn kokous 2.2.
 - Kokous järjestetään Zoomissa.
 - 8.2. Polvin opintovastaavien kokous
 - Kokous pidetään 31.1.
- 9. Tila-asiat**
 - 9.1. Kulkuluvat

- Kulkuluvat on haettu.

10. Alumni- ja ulkosuhdeasiat

10.1. Uuden hallituksen tervehdys ystäväjärjestöille

- Tervehdykset ystäväjärjestöille laitetaan kun hallituskuvat on otettu.

10.2. Yhteistyö senujen kanssa

- Suunniteltu sitsejä yhdessä senujen kanssa.

10.2.1. Mentorointi

- Sennut ehdottaneet mentorointia, kysytään heiltä vielä asiasta lisätietoa.

10.3. Kv-tapahtuma

- Keskusteltu mahdollisesta kansainvälisen keskustelupaneelin järjestämisestä yhdessä VOO:n, FAIAn ja senujen kesken.

10.4. Yhteistyö Dominus ry:n kanssa

- Puhuttu mahdollisesta yhteistyöstä Lappeenrannan Yhteiskunta- ja viestintätieteiden ainejärjestö Dominus ry:n kanssa, kysytään heiltä vielä lisätietoa.

11. Työelämä- ja yritys-suhteet

11.1. Yhteistyö- ja sponsorisopimusten solmiminen

- Solmitaan uusi sopimus Augustin kanssa.
- Uusitaan sopimus YKAn kanssa, otetaan mahdollisesti Media myös mukaan samaan sopimukseen.
- Jatketaan sopimusta Median ja Hill&Knowltonin kanssa.
- Keskustellaan BCG:n kanssa sopimuksen jatkamisesta.

11.2. LinkedIn-tunnusten vaihtaminen

- Tiedustellaan Aarolta tunnusten vaihtamisesta.

11.3. Uudet suhteet

- Suunnitellaan yhteistyötä Aaltoesin kanssa, heihin on oltu jo yhteydessä.

11.4. Ekskursiokysely

- Kysely on tehty ja se jaetaan myöhemmin myös someen.

12. Tapahtuma-asiat

12.1. Pikkulaskiainen

- Sovitaan myöhemmin päivä lippujen jakamiseen.

12.2. Sitsit maaliskuussa

- Järjestetään maaliskuussa sitsit, keskusteltu mahdollisista punahaalarisitseistä.

12.3. Kuppala-bileet maaliskuussa

- Järjestetään mahdollisesti jotkin Kuppala-bileet maaliskuussa.

12.4. Pyhän kolminaisuuden bileet?

- Pyhän kolminaisuuden bileet järjestetään mahdollisesti vasta syksyllä.

12.5. Presidentinvaalit

- Järjestetään 11.2. presidentinvaalien tulosseuranta-ilta.

13. Urheilu

13.1. Urheilutoimikunnan toiminnan aloittaminen

- Urheilutoimikunta aloittanut toiminnan.

13.2. Urheilukyselyn tulokset

- Kyselyssä pyydetty muun muassa kiipeilyä, laskettelua, tanssia ja palloilulajeja.
- Järjestetään Mahti Unitedin futsal-vuoroja.

13.3. Minuuttiskaban palkinnot

- Tiedustellaan Polholta palkintojen järjestämisestä.

14. Kulttuuri

14.1. Polvin yhteislähtö Speksiin

- Yhteislähdön paikat on täytetty.
- Valta ry hoitaa laskutuksen.

14.2. Kulttuurivastaavien tapaamisesta

- Tapaamisessa keskusteltu toimikunnan perustamisesta ja sen toiminnasta.
- Suunniteltu yhteistä maalausiltaa.
- Keskusteltu myös mahdollisesta yhteislähdöstä elokuviin keväällä.

15. Ympäristö

15.1. Kestävyys- ja vastuullisuusmittarit

- Mietitty mahdollisia konkreettisia mittareita kestävyden ja vastuullisuuden mittaamiseen.

16. Yhdenvertaisuus

16.1. Yv-lomakkeen päivittäminen

- Lomake on päivitetty.

17. Fuksiasiat

17.1. Tutorhaku

- Tutorhaku on käynnissä 4.2. asti.

17.2. Yleinen ykkösapu (YYA) -lehti orientaatioviikoille

- Tehty lehden alustavaa suunnittelua.
- Keskusteltu konkreettisen fuksipassin tekemisestä.

18. Policy-asiat

18.1. Toimituskokous

- Toimituskokous pidetty 24.1.
- Paikalla ennätysmäärä osallistujia.

19. Seuraavan kokouksen ajankohta

19.1. Halutaanko sopia kuukaudesta tietty viikko kun olisi aina halko?

- Sovitaan hallituskokouksen pitämisestä joka kuukauden alussa.

20. Muut esille tulevat asiat

20.1. Ehdotetaan Alexander James VOOn jäseneksi

- Hyväksytään Alexander James VOO:n jäseneksi.
- 20.2. Ehdotetaan Kajo Juopperi VOO:n jäseneksi
 - Hyväksytään Kajo Juopperi VOO:n jäseneksi.
- 20.3. Ehdotetaan Joonatan Kalajoki VOO:n jäseneksi
 - Hyväksytään Joonatan Kalajoki VOO:n jäseneksi.
- 20.4. Ehdotetaan Mikko Koivusalo VOO:n jäseneksi
 - Hyväksytään Mikko Koivusalo VOO:n jäseneksi.
- 20.5. OT-henkilöiden ilmainen osallistuminen
 - Sovitaan, että ongelmatilannehenkilöt saavat osallistua tapahtumiin ilmaiseksi.
- 20.6. Virkailijoiden asema ja järjestöön hyväksyminen
 - Suunniteltu virkailijoille erillistä hakemusta.
 - Pohdittu Polvin yhteisiä virkailijoita, selvitetään asiaa lisää.
- 20.7. Merch ja haalarimerkit
 - Verkkokauppa aukeaa 31.1. ja on viikon auki, linkki jaetaan myös someen.

21. Kokouksen päättäminen

21.1. Päätetään kokous ajassa 19:27.



Puheenjohtaja
Emma Mileva



Sihteeri
Nanna Rein



Pöytäkirjantarkastaja



Pöytäkirjantarkastaja